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THE LATEST MODEL IS SET TO REVOLUTIONIZE CATAMARANS OF THIS SIZE

he Astréa 42 by Fountaine Pajot Sailing Catamarans is distinguished by its abundance of natural 
light, energetic lines, elegant living spaces and unparalleled comfort, while delivering sheer pleasure 

underway. A joy to share as a couple or with family and friends, this new catamaran promises every leg 
of your travels will be memorable. She demonstrates the boatyard’s commitment to innovation while 
preserving the classic identity of the Fountaine Pajot sailing catamarans’ range. She features all the 
elements that contributed to making our latest new boat, the Saona 47, an international success. Her 
inverted bow, the new signature mark of the range, gives the boat an elegant and dynamic line while 
offering incomparable interior space.

The Astréa 42 was conceived and designed to facilitate free-flowing movement throughout the boat, 
as well as linking the helm station with the outdoor relaxation and living spaces from coachroof to 
cockpit. The coachroof features a double seat at the helm station and a built-in sun lounger for enjoying 
idyllic days together. The spacious cockpit, equipped with an optional integrated plancha grill, is the 
perfect place to relax and feel at one with the sea, enhanced by the Beach Club option that provides 
an embedded gangway flush with her line. The incredibly comfortable lounge has been designed with 
expansive panoramic windows that bathe the interior in natural light. Her U-shaped galley transitions 
seamlessly with the cockpit courtesy of a vast sliding pocket door.

UNE NOUVEAUTÉ QUI RÉVOLUTIONNE L’OFFRE DES CATAMARANS DE CETTE 
TAILLE.

vec ses lignes aérées et dynamiques, ses espaces de vie design et baignés de lumière, son 
confort exponentiel et le plaisir qu’il va procurer en navigation, l’Astréa 42 signé Fountaine Pajot 

Sailing Catamarans vous permettra de partager avec votre famille, vos amis, ou en couple, les plus 
beaux instants à chaque étape de votre voyage…Il marque une volonté du chantier d’innover tout en 
conservant l’ADN de la gamme Fountaine Pajot. Il dispose de tous les atouts qui ont fait le succès de 
la dernière nouveauté : le Saona 47. Son étrave inversée, nouvelle signature de la gamme, dessine une 
courbure élégante et dynamique au bateau tout en offrant des volumes incomparables à l’intérieur.
 
L’Astréa 42 a été imaginé et conçu afin de garantir une circulation fluide dans tout le bateau ainsi 
qu’une entière communication entre le poste de barre et les espaces de vie et de détente extérieurs, 
du roof au cockpit. Le Roof, très accueillant  dispose d’une double assise au poste de barre et d’un bain 
de soleil intégré pour partager de beaux moments. Le large cockpit, équipé d’une plancha intégrée en 
option, est l’endroit idéal pour se détendre ou pour profiter de la mer, grâce à son option Beach Club 
avec sa passerelle intégrée dans la ligne. Le salon, dessiné avec  de larges vitrages sur 360°, est baigné 
de lumière et offre un confort de vie à bord exceptionnel. Sa cuisine en U, communique directement 
avec le cockpit via une large baie, intégralement ouvrable.
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Her name, a goddess, illuminates as a constellation...
Son nom, une déesse, illumine comme une constellation...



Astréa 42
Length over all • Longueur hors tout
41.3 ft -12.58 m

Beam over all • Largeur hors tout
23.7 ft - 7.20 m

Displacement unloaded • Poids lège
11.5 T (approx)

Draft • Tirant d’eau
4.1 ft - 1.25 m

Sail area • Surface Grand Voile
699.65 ft² - 65 m²

Genoa • Surface Génois
441.30 ft² - 41 m²

Standard Power • Motorisation standard
2 x 30 HP - 2 x 30 CV

Architect • Architecte
Berret-Racoupeau Yacht Design

Interior design • Design intérieur
Racoupeau Design

Tank capacity • Capacité des réservoirs
Fresh water - Eau douce
2 x 350 l - 2 x 92 US gallons (approx)

Fuel • Gasoil
470 l - 124 US gallons (approx)

Her name, a goddess, illuminates as a constellation...
Son nom, une déesse, illumine comme une constellation...
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SALOON

3          •   3        4          •   4

1 owner’s suite + 1 bathroom
 2 double cabins + 2 bathrooms
1 suite propriétaire + 1 sdb privée 

 2 cabines doubles +  2 salles de bains

4 double cabins + 4 bathrooms
4 cabines doubles + 4 salles de bains
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3 bathrooms Layout available for Maestro Version  / 9 bathrooms Layout for Quatuor Version
3 aménagements de salle de bain proposés en Version Maestro / 9 aménagements de salle de bain proposés

en Version Quatuor

MAESTRO

QUATUOR

Standard Portside 2 Portside 3 Standard Starboard 2 Starboard 3
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